
奥运英语1000句：我们可以10点会合 PDF转换可能丢失图片

或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/461/2021_2022__E5_A5_A5_

E8_BF_90_E8_8B_B1_E8_c96_461573.htm We could meet at 10, if

that’s good for you.我们可以10点会合，如果时间对你合适的

话。AWhat time is best to meet tomorrow?A 明天最好几点会合

？B Well, we need to meet first, then catch a taxi to the airport.B 哦

，我们需要先会合，然后乘出租车去机场。A I suppose we

should meet early then  give ourselves plenty of time.A 我想我们应

该早点会合以便我们有足够的时间。B Yes. Better to be early

than late.B 是的，早比晚好。A We could meet at 10, if that’s

good for you.A 我们可以10点会合，如果时间对你合适的话

。B 10 should be fine. Then we can take a taxi and arrive in time.B

10点可以。然后我们乘出租车，及时到达。Notes注释1 You

can use I suppose . . . / I suppose . . . (or I think . . . / I think . . . ) to

make suggestions also, eg: I suppose we should meet early / I suppose

we should meet early: I think it would be good to meet at 10 / I think

it would be good to meet at 10.你还可以用I suppose . . . / 我想. . . (

或者 I think . . . / 我想 . . . )来提出建议，例如：I suppose we

should meet early / 我想我们应该早点会合: I think it would be

good to meet at 10 /我想可以在10点会合。2 You can use early /

early and late / late (and . . . in good time / . . . in good time) to

describe time, eg: We should meet early / We should meet early: I

don’t want to be late / I don’t want to be late: We will arrive in

good time / We will arrive in good time.你可以用early / 早和 late / 

晚(以及 . . . in good time / . . . 提前) 来描述时间, 例如: We should



meet early /我们应该早点见面。I don’t want to be late / 我不想

迟到: We will arrive in good time /我们将会提前到达。3 You can

say: Better to be early than late / Better to be early than late and there

is a famous expression in English: Better late than never / Better late

than never.你可以说：Better to be early than late /早比晚好，以

及英文当中的一个著名的谚语：Better late than never /到总比

不到好。 Key phrases and sentencesWhat time is best to meet

tomorrow?Well, we need to meet first, then catch a taxi to the

airport.I suppose we should meet early then  give ourselves plenty of

time.Yes. Better to be early than late.We could meet at 10, if that’s

good for you. 10 should be fine. Then we can take a taxi and arrive in

time.明天最好几点会合？哦，我们需要先会合，然后乘出租

车去机场。我想我们应该早点会合以便我们有足够的时间。

是的，早比晚好。我们可以10点见面，如果时间对你合适的

话。10点可以。然后我们乘出租车，及时到达。 100Test 下载

频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问

www.100test.com 


